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Velkommen til hovedgeneralforsamling i Tarup Paarup Idrætsforening.  

 

Heldigvis var 2022 det første mere normale år efter Corona. 

Økonomi  

Vores regnskab viser igen overskud. Vores økonomi hænger helt sammen 

med forpagtningsafgiften fra cafeteriet.  

Cafeteriet har betalt ca. kr. 100.000 i forpagtning, som budgetteret. Det 

skyldes selvfølgelig, at det igen har været muligt at afholde: 

- Juletræsfest 

- Julefrokost 

- Indendørs sportsarrangementer 

- Landskamp i boksning med mange tilskuere   

Æresmedlemmer 

Vi har besøgt en del af vores æresmedlemmer i 2022, som fyldte rundt. 

Leo Jensen 90 år 

Mogens Guldmann 80 år 

Gunhild Jensen 85 år 

Grethe Hansen 85 år 

Bente Fleig 90 år 

Leif Hansen 80 år  

Det er altid en fornøjelse at besøge vores æresmedlemmer, som har 

været ildsjæle i TPI. 

Medlemstal 

Ved årsskiftet 31.12.202 var vi ca. 2.400 medlemmer. Så vi er tæt på at 

være det sammen antal medlemmer, som før Corona. 
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Der er tale om fremgang for flere afdelinger. Herunder Badminton, 

Fodbold, Håndbold, Gymnastik. 

Motion er ramt, idet mange er begyndt at løbe i egne små gruppe. Gitte 

og Gitte har siden starten af løbeafdelingen for 7 ½ år siden ydet en stor 

indsats i løbeafdelingen. De takker nu af. Der skal herfra lyde en stor tak 

for indsatsen. Motionsafdelingen er i fuld gang med at finde nye kræfter 

til at løbe videre med stafetten. 

Vores E-sport har vi desværre været nød til at lukke ned. Det har vist sig 

mere end svært at finde trænere. Der blev derfor afholdt 

generalforsamling / ekstra ordinær generalforsamling i marts 2023, hvor 

en lukning blev vedtaget. 

Omklædning- og halfaciliteter 

”Vi har stadig nøjagtigt de samme faciliteter i dag, som for 30 år siden. To 

haller og sammen antal omklædningsrum – og medlemstallet er steget 

voldsom pga. nybyggeri, udskiftning i bestående boligmasse etc.” 

Ja – dette citat er taget direkte fra beretningen for 2021. 

Vi bor i en kommune, hvor vi absolut godt kunne ønske os at 

foreningslivet store værdi og foreningslivets faciliteter blev prioriteret 

højere. 

Det er noget frustrerende at opleve venteliste, meget store 

indendørshold, stor medlemsfremgang i f.eks. fodbold (hvor vi ikke kan 

tilbyde omklædning/bad til alle efter træning). 

Hvad har vi så forsøgt at gøre: 

- Afholdt møde med Odense Kommune – Dorthe Nielsen (Odense 

Kommune arbejder på ny finansieringsmodel) 

- Afholdt møde SIKO – Henrik Schmidt 
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- Afholdt møde med byggefirma 

Vi har stadig ca. 3,5 / 4,0 millioner til projektet. Vi vil selvfølgelig gøre alt 

for at øge dette beløb ved involvering af medlemmer / erhvervsliv / 

fondsansøgninger etc. 

Det kræver dog, at Odense Kommune finder penge og giver os et ”grønt 

lys” til en stor del af finansieringen -inden vi kan komme videre. 

Padel tennis. 

Efter flere års kamp med at få en byggetilladelse fra Odense Kommune. 

(ja – flere år !!) Så ser det endelig ud til at lykkes, at få to padelbaner til 

sommeren 2023. Tak til formand i tennis Christoffer Rasch og hans 

hjælpere for en kæmpe indsats og tålmodighed. 

Alle jer frivillige 

Tak til halinspektør Ole Nielsen og hans folk inkl. rengøring.  

Samt alle jer frivillige ledere, instruktører, trænere etc. som får TPI til at 

fungere hver eneste dag – til glæde for alle vores medlemmer og 

lokalsamfundet. 

 

Pårup den 27. april 2023.  

Michael Max Hansen, Hovedformand, Tarup Paarup Idrætsforening, 


